

IFHC Membership

若翔航空会会员 首期特惠价66万起，限个人加入
会员号码：660001-660100

First-term Affordable Price: 660,000rmb at the lowest, limited to individuals
Membership Number: 660001-660100



直升机驾驶（私）执照培训1名

Helicopter Private Training License: only 1 allowed

您在登记入会后俱乐部方将按登记入会顺序为您安排飞行驾驶培训，您的直升机驾驶培训资格可转让。

After you register into IFHC, we will arrange flight training for you, which is transferable as qualification.



个人娱乐飞行30小时

30-hours Personal Entertainment Flight

在您经过勤奋学习获取由中国民航颁发的私人飞行驾照后，您可携带亲友使用俱乐部提供的活塞直升机罗宾逊R44开展30小时娱乐飞行活动（如需使用其他机型，俱乐部方将按其他机型为您折算成相应可用飞行小时），享受飞行乐趣，为保证安全您需从若航旗下机场起飞并在本场空域内飞行，也可加入航线飞行任务。如飞行驾照学习小时需增加也可抵扣，并尊享忽略带教与否的收费差异。

After getting private license issued by CAAC with hard work, you can bring your family and friend to get on piston helicopter Robinson R44 offered by the Club for 30-hours entertainment flight activity. (If you want to use other model of helicopter, the Club will convert into available flight hours for you accordingly.) To enjoy flights and to guarantee security, you need to fly from Ruohang bases and have flights in the local area. Otherwise, you can have airline flights. The entertainment flight hours can also be deducted from the added training flight hours, and you can also enjoy the free-charged taught flight as well.



会员专属服务及优惠尊享

Club Member Exclusive Service & VIP Discount

您可享受若航旗下各机场、楼顶停机坪及合作运输（通用）航空机场的飞行、配套航空酒店、会员专属会所、会议、餐饮、美容美发、地面交通及游艇其他娱乐休闲项目等服务，并尊享标准优惠。若航集团旗下下属的酒店均对外开放，但航空会所非会员不予接纳。

You can enjoy services like flights, aviation hotels, membership clubs, conferences, restaurants, beauty salon, ground transportation and yacht from Ruohang heliports, roof aprons and cooperative transportation general aviation airports, for all of which you can enjoy a standard service charge. All Ruohang hotels are opened up publicly, but the aviation clubs are not for the non-club members.



免费享受VIP候机服务

VIP departure waiting service for free

您在飞行等候期间可免费使用若翔航空会旗下机场的VIP候机室，免费享用时令水果和饮料，并尊享优先乘机的VIP服务，每次带一人免费。

During departure waiting, you can use Ruohang VIP lounge, and enjoy seasonal fruits, drinks, and have the priority to board helicopter, free to bring another person each time.



紧急公务飞行服务

Emergency Business Flight

紧急情况下您可提前联系我们的400紧急飞行呼叫中心，告知您的飞行计划，我们将为您安排合适的航线从我们最近的基地起飞为您服务（注：航线及起降场天气应满足飞行任务要求，并根据中国国家民航法规的要求由机长做出全部决定）。

At emergency, you can call our 400 emergency flight call center in advance, to tell us about your flight plan, we will arrange for you the appropriate routes to start from our nearest base. (Note: All depending on chief pilot's decision referred to CAAC's requirements, the route and apron weather must meet the task's requirements).



活动受邀权

Invited-to-activity Right

若翔航空会将不定期与合作伙伴举办各种航展，承办各种展会、表演，周末聚会，会员Party等活动，届时将邀请您和您的亲友参加。

IFHC will periodically hold various aviation expos with partners and host all kinds of events of expos, shows, weekend gatherings, club member parties, which you and your family together with your friends will be invited to.



免1年年费

1-year fee for free

2013-2014财务年度，会员年费为20000元

For 2013-2014 fiscal year, the annual membership will be charged at 20,000rmb.

